
Z poważaniem,

INTERPELACJA

W związku z trwającą akcją urzędników mającą na celu uporządkowanie przestrzeni w mieście, a
związaną z wprowadzeniem uchwały krajobrazowej uprzejmie proszę o odpowiedź w jaki sposób

kwiaty wystawiane przed kwiaciarnią z wieloletnią tradycją w Nysie zakłócają ten lad?

Dlaczego architekt miejski nakazuje przedsiębiorcy usunięcie kwiatów sprzed lokalu z dnia na dzień?

Dlaczego w ogóle gmina narzuca usuwanie kwiatów, które wręcz przeciwnie uatrakcyjniają

przestrzeń?

Proszę również o odpowiedź dlaczego architekt miejski nie potrafi odpowiedzieć przedsiębiorcy w
jaki sposób powinien dostosować się do oczekiwań gminy w tym konkretnym przypadku i dlaczego
oczekuje od przedsiębiorcy, że to on będzie teraz myśial i glowil się i przedstawiał gminie różne

projekty.

Dlaczego burmistrz traktuje lokalnych przedsiębiorców z taką arogancją i działa na ich szkodę

bezpośrednio wpływając na spadek przychodów?
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